
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság
2008. április 15-én 16:00 órai kezdettel megtartott üléséről

Készült: az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 2008. április 15-én 16:00 órai kezdettel a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal tanácstermében tartott nyílt üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira bizottsági elnök, Dzsupin Imréné, Tóth Attila, Fehér István, Nagy 
Ágnes Klaudia bizottsági tagok.

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző
Megjelentek:  Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, Dr. Pácziné Félix Anna, 
Szalai Gábor bizottsági elnökök, Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi vezető

Borbás Elvira elnök: A bizottság elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több mint fele jelen van.  Az Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottság elnöke a jegyzőkönyv vezetésére felkéri Czékus Józsefnét, a 
jegyzőkönyv hitelesítésére Dzsupin Imréné tagot.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a jegyzőkönyvvezető és jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyére tett javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja. 

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

1. Alapító Okiratok módosítására javaslat:
- Fekete István Általános Iskola 
- Csicsergő Óvoda
- Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal 

2. Hátrányos helyzetű gyermekek táboroztatása
3. Egyebek:  

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a napirendi pontra tett javaslatot 5 igen szavazattal 
elfogadja.

1. napirendi pont: Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal, Fekete István Általános Iskola, 
Csicsergő Óvoda alapító okiratának módosítása

Borbás Elvira: Elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatal alapító okirata a feladatmutatókkal lett 
kiegészítve.
Vargáné Vass Éva: Elmondja, hogy változott az ágazati besorolási rend és így a törvényi 
előírásoknak megfelelően lett módosítva az alapító okirat.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának 
módosítását 5 igen szavazattal elfogadja.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

4/2008. (IV.15.) OKSB.
határozata



 Polgármesteri Hivatal  alapító okiratának módosítására vonatkozó javaslatáról

A Bizottság  a benyújtott előterjesztést megtárgyalta és javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 
Polgármesteri Hivatal  alapító okiratát 2008. május 1-től a tervezet szerint módosítsa.

Határidő: azonnal és áprilisi soros ülés  
Felelős: Bizottsági elnök, Jegyző 

Borbás Elvira: Elmondja, hogy a Fekete István Általános Iskola alapító okiratának módosítása az 
ágazati besorolási rend változása miatt szükséges, valamint feladatmutatókkal történő kiegészítése 
vált szükségessé.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a Fekete István Általános Iskola alapító okiratának 
módosítását 5 igen szavazattal elfogadja.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

5/2008 (IV.15.) OKSB.
határozata

 Fekete István Általános Iskola alapító okiratának módosítására vonatkozó javaslatáról

A Bizottság  a benyújtott előterjesztést megtárgyalta és javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 
Fekete István Általános Iskola alapító okiratát 2008. május 1-től a tervezet szerint módosítsa.

Határidő: azonnal és áprilisi soros ülés  
Felelős: Bizottsági elnök, Jegyző 

Borbás Elvira: Megkéri Vargáné Vass Éva Jegyzőasszonyt, foglalja össze a Csicsergő Óvoda alapító 
okirata módosításának indokait.
Vargáné Vass Éva: Elmondja, hogy az óvoda alapító okirata még nem került felülvizsgálatra, 2007. 
augusztus 01-én az intézményvezető személyében változás történt, a jelenlegi intézményvezetővel 
történt megbeszéléseknek, valamint a törvényi feltételeknek történő megfelelés miatt vált 
szükségessé a módosítás és kiegészítés. 

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a Csicsergő Óvoda alapító okiratának módosítását 
5 igen szavazattal elfogadja.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

6/2008. (IV.15.) OKSB.
határozata

 A Csicsergő Óvoda  alapító okiratának módosítására vonatkozó javaslatáról

A Bizottság  a benyújtott előterjesztést megtárgyalta és javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 
Csicsergő Óvoda  alapító okiratát 2008. május 1-től a tervezet szerint módosítsa.

Határidő: azonnal és áprilisi soros ülés  
Felelős: Bizottsági elnök, Jegyző 



2. napirendi pont: Hátrányos helyzetű gyermekek nyári táboroztatása
Borbás Elvira: A táboroztató szervek által benyújtott igények alapján javasolja, hogy a Református 
Egyház által szervezett tábor 50.000.-Ft-ot, a Katolikus Egyház által szervezett tábor szintén 
50.000.-Ft-ot, a Fekete István Általános Iskola által szervezett tábor 100.000.-Ft-ot kapjon a 
rendelkezésre álló keretből. Az egyházak ennyit kértek és ez arányaiban is megfelel a táboroztatott 
gyermekek számának.
Vargáné Vass Éva: Kérdése, hogy nem kívánnak-e tartalékot hagyni más táborok részére.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a Jujutsu Ifjúsági Kör nyilatkozata alapján nem fog támogatást 
kérni. Vannak fizetős táborok is, de ott nem a hátrányos helyzetű gyermekek táboroznak, nem 
javasolná a támogatást részükre. Nem tartja helyesnek drága táborok támogatását, azok a szülők, 
akik annak díját ki tudják fizetni, akár 30.000.-Ft-ot, nem igénylik az 1.000.-Ft-os támogatást.
Sahin-Tóth Jenőné: Kérdése, hogy az iskolában nem szerveznek-e más tábort.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy hátrányos helyzetű gyermekeknek nem és a családsegítő sem 
szervez most tábort.

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  hátrányos  helyzetű  gyermekek  nyári 
táboroztatási keretösszegének kiosztását 5 igen szavazattal elfogadja.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

6/2008. (IV.15.) OKSB
határozata 

A hátrányos helyzetű gyermekek nyári táboroztatási keretösszegének kiosztása

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  hátrányos 
helyzetű  gyermekek  nyári  táboroztatására  elkülönített  keretből  fordítson  50.000.-Ft-ot  a  Római 
Katolikus  Egyházközség  által  szervezett  tábor  részére,  50.000.-Ft-ot  a  Monor-Kistemplomi 
Református Egyházközség által szervezett tábor  részére, 100.000.-Ft-ot a Fekete István Általános 
Iskola által szervezett tábor részére.

Határidő: 2008. áprilisi soros ülés
Felelős: Borbás Elvira bizottság elnöke

3. napirendi pont: Egyebek
a/
Juhász Sándor: Kérdezi, hogy a zömében nem monorierdői lakos polgármesteri hivatali dolgozók 
miért kaptak névre szóló meghívót.
Nagy  Ágnes  Klaudia: Elmondja,  hogy  ezt  a  meghívót  kiküldték  civil  szervezetek  részére  is. 
Kérdése a Polgármester Úrhoz, hogy az önkormányzat milyen szemétszedést szervez.
Juhász Sándor: Elmondja, a plakáton az szerepel, hogy a Bogárzó Egyesület kezdeményezésére. 
Testületi döntés van arra vonatkozóan, hogy a szemétszedés megszervezése a Bogárzó Közhasznú 
Egyesülettel közösen történik. A vállalkozók megbeszélték, hogy megvendégelik azokat, akik részt 
vesznek  a  szemétszedésben,  a  konténereket  az  egyesület  megoldotta,  ezeket  az  önkormányzat 
területére kellene szállítani, hogy a hétvége alatt ne hordjanak bele mások szemetet.
Nagy Ágnes Klaudia: Nem tartja célszerűnek a beszállítást a 4. főútvonal másik oldalára.
Juhász Sándor: Elmondja, hogy a szemetet autók fogják beszállítani. 
Nagy  Ágnes  Klaudia: Elmondja,  hogy  a  Kövállal  történt  megbeszélés  eredménye,  hogy 
biztosítanak 3 db konténert, csak ennek költségeit tudják állni, a ceglédi szemétlerakóban kilónként 
5.-Ft-ot kell fizetni a lerakásért, ez körülbelül konténerenként 10.000.-Ft. 
Vad  Mária: Elmondja,  hogy  ő  felajánlott  zsíros  kenyeret  a  szemétszedők  részére,  mivel  ez 



feleslegessé  vált,  a  rászánt  összeget  felajánlja.  Kérdése,  hogy  nincs-e  környezetvédelmi  alap, 
amiből lehetne fedezni. 
Juhász Sándor: Elmondja, hogy Monorierdőn nincs ilyen. 
Nagy Ágnes  Klaudia: Elmondja,  hogy sok  szemét  lesz,  kinn  lesznek az  iskolások is,  a  Kövál 
gondoskodik az elszállításról, csak a lerakásért kell fizetni. 
Juhász Sándor: Elmondja, hogy tavalyi évben egyetlen utcából 20 konténer lett elszállítva, a 2008. 
évi költségvetés az előző év alapján került megtervezésre, így az önkormányzat vállalja a lerakási 
díj kifizetését. 
Fehér István: Kérdése, hogy nem az fizeti-e, aki a szervező.
Borbás Elvira: Felajánlásokból 3 konténert a Bogárzó fizet, a maradékot az önkormányzat fizeti. 

b/
Vad Mária: Kérdése, hogy a tiszteletdíjból elkülöníteni lehet-e.
Vargáné Vass Éva: Elmondja, hogy 416.000.-Ft áll rendelkezésre a letéti számlán, az ide beérkező 
pénz  már  „közös”.  Lehet  kezdeményezni  a  képviselő-testületnél,  hogy  mire  biztosítson  ebből 
fedezetet. Ebből a pénzből 300.000.-Ft színpadra, 2*50.000.-Ft van a Bogárzó Egyesületnek április 
15. és szeptember 30.-ig és a dohánymentes intézmény táblákra is kell még. Tehát rendelkezni csak 
a jövőre nézve lehet. A költségvetési év január 1-től december 31-ig tart. 
Sahin-Tóth Jenőné: Elmondja, hogy a tavalyi év során a képviselő-testület csoportosított át pénzt az 
útra és abból maradt 300.000.-Ft, melyhez hozzáadódik az idei felajánlás. 
Tóth Attila: Kérdése, hogyha a Bogárzónak csak szeptember 30-án kell fizetni, addig nem lehetne-e 
használni ezt az összeget.
Sahin-Tóth Jenőné: Elmondja, hogy nem, mert le van kötve képviselő-testületi döntés által.
Borbás Elvira: Javasolni kell a képviselő-testületnek, hogy módosítsa ezt a határozatot. 
Vad Mária: Nem kéri a módosítást.

c/
Fehér István: Kérése, hogy május elsejére takarítják a pálya környékét, ne hátulról kezdjék.
Juhász  Sándor: Elmondja,  hogy  közmunkások  csinálják,  az  a  terv,  hogy  elsejére  az  egésszel 
végeznek. 
Borbás Elvira és Fehér István: Mindenkit sok szeretettel meghívnak a májusi programokra.

Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 16 óra 34 perckor 
bezárja.

K.m.f.

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
     elnök    jkv. hitelesítő

Czékus Józsefné
                jkv. vezető 


	Felelős: Bizottsági elnök, Jegyző 

